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内容概要

《高职英语》是依据教育部颁布的《高职高专教育英语课程教学基本要求》和《高等学校英语应用能
力考试大纲》编写而成的，是供高职高专学生使用的大学英语系列教材。
    全套教材共分四册，每册包括《高职英语综合教程》（附赠光盘）、《高职英语综合练习》（附赠
光盘）和《高职英语教师参考书》三个分册。
本书为《高职英语综合教程3》。
全书共分10个教学单元。
每个教学单元主要由听说技能部分、综合运用和泛读材料部分和写作部分四个板块组成。
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书籍目录

Unit 1 Work to Live or Live to Work ?  Topic Introduction  Section A Listening Comprehension and Speaking
Development　Section B Intensive Reading Do You Work for Happiness or for Money?　Section C Extensive
Reading　Writing  Poster　Merry LearningUnit 2 Hobbies and Interests  Topic Introduction  Section A Listening
Comprehension and Speaking Development  Section B Intensive Reading Collectibles and the Art of the Hobby
　Section C Extensive Reading　Writing  Notice and Announcement　Merry LearningUnit 3 Sports and Games 
Topic Introduction  Section A Listening Comprehension and Speaking Development  Section B Intensive Reading
- NBA: Palace for Basketball Players  Section C Extensive Reading  Writing  Letter of Congratulation  Merry
LearningUnit 4 Seeing a Doctor  Topic Introduction  Section A Listening Comprehension and Speaking
Development  Section B Intensive Reading-First Aid  Section C Extensive Reading  Writing  Letter of Apology 
Merry LearningUnit 5 At the Post Office  Topic Introduction  Section A Listening Comprehension and Speaking
Development  Section B Intensive Reading - Supply Chain Solutions of UPS  Section C Extensive Reading  Writing
Letter of Advice  Merry LearningUnit 6 At the BankUnit 7 At the AirportUnit 8 ResumeUnit 9 Job Hunting Unit
10 Job InterviewVocabularyPhrases&Expressions
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